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GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE

SKRAĆENI ZAPISNIK
39. SJEDNICA

održana 11. srpnja 2008. godine

PULA, 11. srpnja 2008. godine
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SKRAĆENI ZAPISNIK
sa 39. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule,

održane 11.srpnja 2008. godine ( petak),
u Komunalnoj palači, Pula, Forum 1

Sjednicu je u 17,05 sati otvorio DENIS MARTINČIĆ, predsjednik Gradskog vijeća 
Grada Pule (IDS- SDP), koji je sjednici i predsjedavao.

Radi utvrđivanja prisutnosti i kvoruma, izvršio je prozivanje vijećnika.
Obavijestio je prisutne da su vijećnici Latinka Janjanin i Svetislav Dovijanić, 

opravdali izostanak sa 39. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule. 

PRISUTNI - ODSUTNI 

R.br. VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE
1. Denis Martinčić IDS-SDP
2. Valter Drandić IDS-SDP Odsutan 
3. Ardemio Zimolo IDS-SDP (umjesto D. Butignoni-ostavka)
4. Jadranka Černjul IDS-SDP
5. Kemal Velagić IDS-SDP (umjesto B. Miletića-ostavka)
6. Marijan Mužinić IDS-SDP (umj. V. Kneza-mirovanje mandata)
7. Marica Vrbanac IDS-SDP
8. Marko Martinčić IDS-SDP
9. Maja Lazar IDS-SDP (umj. F. Radina-mirovanje mandata)
10. Viktor Lazarić IDS-SDP
11. Svetislav Dovijanić IDS-SDP Odsutan 
12. Mario Radić HSU (umj. V.Petrović-mirovanje mandata)
13. Neta Žiković HSU
14. Milenko Subotić HSU-(nezavisni)
15. Graciela Jurca-Ivanov HSU-(nezavisni) (umj. N.Prenca-mirovanje mandata)
16. Vlado Milić HDZ-(nezavisni)
17. Loredana Štok NGL-LŠtok od 17,10 sati
18. Latinka Janjanin NGL-LŠtok Odsutna 
19. Mirjana Ružnjak NGL-LŠtok Od 17.10 sati
20. Marinko Getaldić NGL-LŠtok Odsutan
21. Darija Božac NGL-LŠtok (umj. M.Bizjaka-ostavka) Odsutna
22. Mario Smilović IDF-HSLS-LS (umjesto L.Delbianca-ostavka)
23. Livio Bolković IDF-HSLS-LS
24. Veljko Zenzerović IDF-HSLS-LS (umjesto Ž.Rakića-ostavka)
25. Bruno Langer IDF-HSLS-LS
26. Damir Medančić HNS-DSZ-HSS (umjesto M.Fola-mirovanje mandata)

Na taj način, izvršenom prozivkom i uvidom u evidencijske listiće, konstatira da je 
prisutno 19 vijećnika, a po dolasku Loredane Štok i Mirjane Ružnjak u 17,10 sati, prisutno je 
21 od ukupno 26 vijećnika, te da GV može pravovaljano odlučivati.
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OSTALI PRISUTNI:
EVA BARBIR, voditelj odsjeka Gradskog vijeća Grada Pule,
SLAVICA JELOVAC, pomoćnik pročelnika Upravnog odjela za lokalnu samoupravu, 
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf,
VINKO KNEZ, pročelnik Upravnog odjela za lokalnu samoupravu,
DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, 
komunalni sustav i imovinu,
VERA RADOLOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo, 
GIORDANO ŠKUFLIĆ, p.o. GP Pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
NEVIO PRENC, pročelnik Upravnog odjela za odgoj, obrazovanje, sport i tehničku kulturu,
SILVIJA HRELJA, pročelnica Upravnog odjela za socijalnu skrb i zdravstvo
MIRJANA BENČIĆ, djelatnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, 
komunalni sustav i imovinu,
GORDANA LANČA, voditelj Službe za zastupanje Grada Pule, 
MILKA VOJNIĆ VITASOVIĆ, ravnateljica Pučkog otvorenog učilišta u Puli, 
AURELIO BUIĆ, direktor JTP Vodovod d.o.o. Pula,
IGOR VLAŠIĆ, financijski direktor Pula Heculanea d.o.o. Pula,
IGOR ŠKATAR, direktor JTP d.o.o. Pulapromet,
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor JTP Plinara d.o.o. Pula,
DARKO BURŠIĆ, direktor JTP Monte ghiro d.o.o. Pula, 
DENIS STIPANOV, voditelj Službe za zaštitu i spašavanje uIstarskoj županiji,
JASMINKA PEHARDA DOBLANOVIĆ – koordinatorica izrade GUP-a za Grad Pulu
BORIS PETRONIJEVIĆ i DRAGAN RADOLOVIĆ, predstavnici stručnog izrađivača GUP-
a Urbis 72 d.d. Pula, 
INGRID BULJAN, voditeljica Odsjeka za zaštitu okoliša, graditeljsko nasljeđe i 
dokumentaciju prostora u Upravnom odjelu za prostorno uređenje,
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica Predškolske ustanove Dječji vrtići Pula,
ELENA PUH – BELCI, vršiteljica dužnosti ravnateljice PU-IP Rin Tin Tin Pula – Pola

ČLANOVI GRADSKOG POGLAVARSTVA:
BORIS MILETIĆ, predsjednik Poglavarstva Grada Pule, Gradonačelnik
VESNA PETROVIĆ, zamjenik Gradonačelnika
FABRIZIO RADIN, zamjenik Gradonačelnika 
MARIJA MARKOVIĆ NIKOLOVSKI, član Poglavarstva

POZDRAVLJA:
GRADONAČELNIKA GRADA PULE, gosp. Borisa Miletića
ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA gđu. Vesnu Petrović i gosp. Fabrizia Radina
ČLANOVE GRADSKOG POGLAVARSTVA GRADA PULE
PROČELNIKE upravnih tijela Grada
VODITELJA SLUŽBE ZA ZAŠTITU I SPAŠAVANJE U IŽ, gosp. Denis Stipanov
PREDSTAVNIKE URBIS-a Dragan Radolović, Boris Petronijević
DIREKTORE javnih TRGOVAČKIH DRUŠTAVA
RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA 
PREDSJEDNIKE VIJEĆA MJESNIH ODBORA
predstavnike MEDIJA, 
te ostale GOSTE



4

PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA
Za 39. sjednicu prvi poziv upućen je vijećnicima 27. lipnja 2008. g. s materijalima za 

predloženi dnevni red. Nakon toga sjednica Vijeća je odgođena o čemu je obavijest upućena 
03.07.2008. godine. 

Dana 07. srpnja 2008. g. ponovno je vijećnicima dostavljen poziv za sjednicu, te je za 
točku 6. upućen konačni prijedlog Odluke o donošenju generalnog urbanističkog plana grada 
Pule, koji je prijedlog usklađen sa svim primjedbama, sugestijama vijećnika sa tematske 
sjednice na kojoj se GUP detaljno raspravljao. 

Također uz poziv za Vijeće dostavljeno je prvih 10 pristiglih amandmana na prijedlog 
Odluke o donošenju GUP-a, od kojih su svoje amandmane povukli predlagatelji MO 
Valdebek Klasa: 021-05/08-01/78 i vijećnik Mario Smilović Klasa: 021-05/08-01/76. 

Dana 10. srpnja 2008. godine dostavljeno je slijedećih 10 predmeta sa amandmanima, 
- te je u vezi točke 7. predloženog dnevnog reda (Donošenje Odluke o lokacijama i uvjetima 
za održavanje javnih skupova i manifestacija na području grada Pule pri održavanju kojih 
postoji mogućnost prekoračenja dopuštenih razina buke) dostavljen:
1. zahtjev Kluba vijećnika ISDF-FSDI od 03.07.2008. da se točka 7. briše iz dnevnog reda 
2. mišljenje Vijeća MO Stoja u vezi iste Odluke od 02.07.08.
3. očitovanje nadležnog Upravnog odjela za prostorno uređenje od 09.07.2008. godine 

Predsjednik napominje da je 01. srpnja 2008. upućeno mišljenje Središnjeg državnog ureda za 
upravu u vezi Odluke o raspisivanju referenduma. 

NA DAN ODRŽANJA SJEDNICE VIJEĆNICINA NA KLUPE SU DOSTAVLJENI
SLIJEDEĆI MATERIJALI:
• Zaključak Gradskog poglavarstva o davanju mišljenja na podnesene amandmane 
• Izvješće Odbora za statut i druge opće akte od 03.07. i 11.07.2008.
• Izvješće Odbora za izbor i imenovanja od 30.06.2008.
• Izvješće Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose od 

02.07. i 11.07.2008.
• Izvješće Odbora za društvene djelatnosti od 03.07.2008.
• (Zbog nedostatka kvoruma nije održana sjednica Odbora za razvoj)

U vezi dostavljenog zahtjeva Kluba vijećnika ISDF-a za izmjenu dnevnog reda 
sjednice Vijeća na način da se točka 7. briše iz dnevnog reda, predsjednik utvrđuje da je isti 
podnesen sukladno Poslovniku, a s obrazloženjem da se u prijedlogu Odluke ne poštuju 
odredbe članka 16. Zakona o zaštiti od buke, te da nije donesena karta buke i da sadržaj iz 
Odluke nije usklađen s pravilnikom o najvišim dopuštenim razinama buke u sredini u kojoj 
ljudi rade i borave. 

Dalje napominje da slijedom očitovanja Upravnog odjela za prostorno uređenje, koje 
je nadležno za ovu problematiku i koje je vijećnicima dostavljeno, mišljenja je da ne postoji 
osnovan razlog za skidanje ove točke s dnevnog reda, ali o tome prepušta odluku Vijeću, pa 
stavlja na glasanje prijedlog Kluba vijećnika ISDF-a da se iz dnevnog reda izostavi točka 7.-

- Donošenje Odluke o lokacijama i uvjetima za održavanje javnih skupova i 
manifestacija na području grada Pule pri održavanju kojih postoji mogućnost prekoračenja 
dopuštenih razina buke, te nakon glasovanja utvrđuje da je za prijelog

glasalo 7 vijećnika “ZA”, a 14 vijećnika “PROTIV”, pa prijedlog nije usvojen.

Zatim stavlja na glasanje prijelog dnevnog reda od 12 točaka, te nakon glasovanja 
utvrđuje da je
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Vijeće sa 15 glasova “ZA”, 5 glasova “PROTIV” za 39. sjednicu Gradskog vijeća 
Grada Pule utvrđene slijedeći 

D N E V N I R E D

1. Vijećnička pitanja
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 36. sjednice Gradskog vijeća od 14.05.2008.
3. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 37. sjednice Gradskog vijeća od 10.06.2008.
4. Donošenje Rješenja o imenovanju članova Stožera zaštite i spašavanja Grada Pule 
5. Donošenje Rješenja o imenovanju članova Zapovjedništva civilne zaštite Grada Pule 
6. Donošenje Odluke o donošenju Generalnog urbanističkog plana grada Pule 
7. Donošenje Odluke o lokacijama i uvjetima za održavanje javnih skupova i manifestacija 

na području grada Pule pri održavanju kojih postoji mogućnost prekoračenja dopuštenih 
razina buke 

8. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu
9. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem 

ustrojstvu i načinu rada Predškolske ustanove Dječji vrtići Pula 
10. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Pravilnika o unutarnjem 

ustrojstvu i načinu rada PU-IP Rin Tin Tin Pula-Pola
11. Donošenje Rješenja o imenovanju ravnateljice Predškolske ustanove – Istituzione 

prescolare Rin Tin Tin Pula – Pola
12. Donošenje Rješenja o imenovanju ravnatelja Javne ustanove Pula Sport 

AD – 1 VIJEĆNIČKA PITANJA

Za postavljanje vijećničkih pitanja prijavili su se: Livio Bolković, Ardemio Zimolo, 
Mirjana Ružnjak, Veljko Zenzerović, Mario Smilović, Damir Medančić, Loredana Štok, 
Bruno Langer. 

LIVIO BOLKOVIĆ:
Lijep pozdrav svima. Imam dva pitanja.
Prvo pitanje bih uputio zamjenici Gradonačelnika Grada Pule Vesni Petrović.

Otprilike prije petnaestak dana sam imao prilike pročitati na portalu Barkuna jedan intervju, 
odnosno reagiranje gospođe Petrović vezano za davanje novog imena našem novouređenom 
kinu u Puli, preimenovanog kina Zagreb u kino Valli i njenu konstataciju da je prilikom 
donošenja odluke o davanju novog imena, odnosno promjene imena iz kino Zagreb u kino
Valli, preskočeno Poglavarstvo Grada Pule. Gradsko vijeće znamo da je preskočeno, jer taj 
prijedlog nije nikada došao na sjednicu Gradskog vijeće i da je praktički odluku o davanu 
imena kinu donijelo Upravno vijeće Pula Film Festivala, ako se ne varam.
Ona je tada (gospođa Vesna Petrović) u tom intervju rekla da je samo jedna osoba praktički
najzaslužnija za to što će kino Zagreb dobiti novo ime kino Valli i da smatra da to baš nije 
korektno i da je trebalo slušati volju naroda. Puno je više prijedloga bilo, recimo, za, ako se 
već ide u promjenu imena kina, da se kino zove kino Giardini.
Između ostalog, to sve stoji u tom članku koji sam pročitao na portalu Barkuna.

Zamolio bih gospođu Vesnu Petrović da nas vijećnike upozna o kojoj se to osobi radi, 
koja je to osoba koja je najzaslužnija i po čijoj želji, odnosno volji, je došlo do promijene 
imena kino Zagreb u kino Valli.
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Mislim da bi bilo korektno da znamo tko je toliko moćan i jak da mimo Poglavarstva i mimo
svih ostalih praktički provede nešto što je i sprovedeno. 

Drugo pitanje upućujem gospodinu Vinku Knezu, pročelniku Upravnog odjela za 
lokalnu samoupravu.

Zanima me u kojoj je fazi naša inicijativa, kompletne oporbe u Gradskog vijeću grada 
Pule, vezano za raspisivanje referenduma o Kaštijunu. 
Vi ste dobili jedan dopis, ali pitam gospodina Vinka Kneza, jer mislim da bi njegov Upravni 
odjel trebao biti zadužen za cijelu proceduru, barem ja tako mislim, oko eventualnog
raspisivanja referenduma na području grada Pule, jer smo mi to izričito tražili i u skladu je sa 
Statutom i Poslovnikom Gradskog vijeća Grada Pule. 

Evo, to su dva moja pitanja, pa molim odgovore. 

DENIS MARTINČIĆ:
Hvala.
Gospođo Petrović izvolite, imate riječ.

VESNA PETROVIĆ:
Dobar večer svima .
Nabrojat ću ono što je točno i ono što nije točno iz onoga što ste vi, gospodine 

Bolkoviću, rekli.
Nije točno da je preskočeno Poglavarstvo. O novom imenu kina raspravljalo se na 3 

sjednice Poglavarstva, ali napominjem raspravljalo i nismo se usuglasili o novom imenu kina.
Od te 3 sjednice, na prvu sjednicu došao je prijedlog Upravnog vijeća javne ustanove Pula 
Film Festival, sa prijedlogom da se kino zove Feniks. U toj prvoj raspravi s time se nismo 
složili i odgođeno je donošenje odluke o imenu kina.

Nakon toga su bile ponovno dvije rasprave. Također se nismo složili o imenu kina.
Točno je da sam, kada sam jedno jutro pročitala u novinama da se kino zove kino Valli, jedan 
Gradonačelniku i jedan dopis ravnateljici Javne ustanove Pula Film Festival.

Nije točno da sam dala intervju. Bio je samo jedan telefonski poziv, upravo danas
prisutne novinarke na ovoj sjednici iz jednog portala, koja me je obavijestila da je u redakciju 
tog portala stigao jedan anonimni dopis i da je u privitku toga dopisa ili pisma priloženo i 
moje pismo, i pitala me je da li je istina da sam ja to pismo pisala. Jesam, pisala sam i rekla 
sam ono što vam mogu reći je da sam uputila pismo Gradonačelniku i Poglavarstvu i 
ravnateljici Javne ustanove Pula Film Fstivala, i da mi je ravnateljica Javne ustanove Pula 
Film Festivala poslala obavijest da je dopis uputila Upravnom vijeću Javne ustanove Pula 
Film Festivala. Slijedilo je pitanje novinarke da li je spominjano kino Valli. Rekla sam da je 
spominjano je i kino Valli. Međutim, za kino Valli je bio jedan ili dva prijedloga, a ja sam 
ipak smatrala da bi, ako smo već pitali građane da daju svoje prijedloge za ime kina, trebalo
uzeti u obzir onaj broj naziva imena kina koji čini većinu od tih odgovora koji su poslati. 
Nisam imala nikakvih zlih namjera vezano za ime kina, nego za način odabira imena. I onda 
je gospođa novinarka pitala: da li je jedna osoba i da li mogu reći ime te osobe koja je 
spominjala ime kina Valli. Rekla sam, ja vam to ne bih rekla. Samo sam rekla da je jedan ili
dva prijedloga bilo za kino Valli u anketi koju je sprovela Javna ustanova Pula Film Festival. 

To je ono što je i što nije točno. Nikada nitko mene nije pitao koje bih ime dala kinu. 
Možda ga uopće ne bih niti mijenjala. Za mene bi, možda, to bila samo adaptacija kina, pa bi i 
moglo ostati ime kina kino Zagreb. Rekla sam da nisam zadovoljna sa načinom odabira imena 
kina. Ne sumnjam u to da Upravno vijeće Javne ustanove Pula Film Festival može odabrati 
ime kinu, međutim, ja sam bila mišljenja da bi trebali poštivati odgovore koji su došli od
građana.
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Nikakvu jednu osobu nisam spominjala. Novinarka je prisutna pa možda za vrijeme 
pauze može se pitati tu novinarku da li je to točno ili nije točno. 

DENIS MARTINČIĆ:
Hvala.
Gospodine Kneze, izvolite, imate riječ.

VINKO KNEZ:
Poštovani predsjedniče, poštovane vijećnice, uvaženi vijećnici !
Koliko je meni poznato, pitanje referenduma je upućeno u Središnji državni ured. 

Odgovor je dobiven, a sve ostalo bi bila sama interpretacija tog odgovora, pa predlažem da taj 
pisani odgovor, ako se predsjednik Vijeća slaže, dobijete na klupe.

DENIS MARTINČIĆ:
Vijećnicima je dostavljen pisani odgovor u materijalima.

/V. Knez: Onda ne vidim čemu meni pitanje kada sve stoji u pisanu odgovoru. Ja ga 
mogu samo interpretirati/.

Onda ga interpretirajte, mislim da je vijećnik Livio Bolković tražio interpretaciju tog pisma.

LIVIO BOLKOVIĆ:
Vrlo jasno sam pitao: u kojoj je fazi procedura oko raspisivanja referenduma koji smo mi iz
oporbe tražili na području Grada Pule.

DENIS MARTNČIĆ:
Jasno je. Pitali ste u kojoj je fazi procedura raspisivanja referenduma o Kaštijunu !?

VINKO KNEZ:
Upit sa konkretnim pitanjima je bilo upućeno Državnom uredu. Dobiven je odgovor, 

koji vam je dostavljen na klupe, po kojem se, da ne bih grubu riječ upotrijebio, ne daje za 
prvo Gradskom vijeću Grada Pule da raspiše referendum kada je u pitanju stvar za koju 
odluku donosi Skupština Istarske županije. Što će se dalje učiniti ovisi o ovom Gradskom 
vijeću.

DENIS MARTINČIĆ:
Hvala. Za dopunsko pitanje imate pravo na dvije minute.

LIVIO BOLKOVIĆ:
Točno je gospodine Knez da smo na svoje adrese dobili odgovor koji vam je dostavio 

Državni ured, ali nikakvo pitanje nismo postavili Državnom uredu. Uopće ne znam zašto smo 
mi trebali dobiti taj odgovor. Nas to uopće nije zanimalo. Mi smo postavili zahtjev za
raspisivanjem referenduma, jer se radi o stvari koja je bitna za područje i teritoriji grada Pule. 
Nas sada zanima u kojoj je fazi procedura vezano za raspisivanje referenduma o Kaštijunu. 
Mi ne znamo što ste vi pitali Državni ured. Vi ste nama poslali odgovor, ali nam niste poslali 
pitanje koje ste postavili. Vi ste mogli pitanje formulirati na kakav god ste željeli način. 
Mislim da bi čak bilo korektno da ste nam, ako ste nam već poslali odgovor, poslali i pitanje, 
da barem znamo što ste pitali. Sada znamo što je gospodin Palarić odgovorio, ali ne znamo što
ste ga vi pitali. Mi zapravo gospodina Palarića nismo nikada ništa pitali. Nama je taj odgovor
apsolutno nebitan u cijeloj toj priči. Mi smo tražili raspisivanje referenduma na teritoriju 
grada Pule..
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Odgovorom gospođe Vesne Petrović sam zadovoljan. Ja sam citirao samo ono što se 
pojavilo na portalu Barkuna. Vjerojatno ste i vi imali prilike to pročitati. Prema tome nisam 
ništa izmislio. Zaista sam pitao ono što je pisalo na portalu Barkuna. 
Inače se potpuno slažem sa vašim stavom oko preimenovanja, odnosno ne preimenovanja
imena kina, ali moje je pitanje zaista bilo vezano za spomenuti članak. Ako je u njemu nešto 
krivo onda sam i ja krivo rekao.

Hvala lijepa.

DENIS MARTINČIĆ:
Riječ ima vijećnik Ardemio Zimolo.

ARDEMIO ZIMOLO:
Dobar dan svima. Buon giorno a tutti !
Zamolio bih Gradonačelnika da dade odgovor na moja dva vijećnička pitanja.
Prvo pitanje.
Već dugo vremena, rekao bih predugo u našem gradu, pogled svih nas i naših dragih gostiju,
otkriva čitava svjedočanstva o povijesti graditeljstva, veličini i sjaju grada u antičko doba i
dijelom u srednjem vijeku. Govorimo o otvorenim iskopima na gradilištu buduće parking 
kuće u Kandlerovoj ulici, uz kapelu Svete Marije Formoze, dio nogostupa uz glavi ulaz Arene 
i malom parku iza Katedrale.

Početkom godine izrazio sam bojazan da ti radovi neće biti gotovi do turističke 
sezone. To se najviše odnosi na radove ispred Arene. Obistinila se moja sumnja, pa bih 
zamolio Gradonačelnika da dade Gradskom vijeću sažetak situacije na sve navedene lokacije. 

Drugo pitanje.
Pošto znamo da se Grad Pula upisao kao vlasnik Arena, zanimalo mi me što bi trebalo

napraviti, koji su koraci, da Arena dobije zasluženo mjesto u nekoj listi svjetske baštine, 
recimo UNESCO-a ? 

Zahvaljujem.

DENIS MARTINČIĆ:
Hvala.
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.

BORIS MILETIĆ:
Poštovani gospodine predsjedniče, uvažene vijećnice, uvaženi vijećnici, prije svega, 

dozvolite mi da vas sve skupa najsrdačnije pozdravim.
Zahvaljujem se gospodinu Ardemiu Zimolu na postavljenim pitanjima. 
Kada govorimo o arheološkim nalazima u gradu Puli, svjesni smo činjenice da je ovo 

grad sa dugom prošlošću, dugom tradicijom i da sigurno u potezu starogradske jezgre, kad 
god su u pitanju nekakvi iskopi, nekakvi radovi, izgradnja infrastrukture, da postoji velika 
vjerojatnost da se upravo naiđe na arheološke nalaze. Mislim da smo se u to mogli do sada 
uvjeriti gotovo uvijek. I kada govorimo o konkretnim lokalitetima mi smo, kao gradska 
uprava, imali cijelo vrijeme niz upita, negodovanja, kako bi bilo neophodno zamijeniti
kamene ploče ispred Arene zbog derutnosti, zbog mogućnosti ozljeđivanja, pa da ne kažem
nakon kiše da se tamo uvijek zadržava kišnica. To je zaista bilo neprimjereno jednom ulazu u
našu prekrasnu Arenu. Obzirom da ste upravo vi vijećnici, potvrđujući Gradski proračun za 
ovu godinu i predvidjeli sredstva za uređenje tog nogostupa, upustili smo se u te radove. 
Nađena je stara antička cesta, koja ima zaista veliku vrijednost u smislu arheologije i nalaza. 
To je odužilo planirani tok radove, a sve sukladno nalazima Konzervatorskog odjela koji su
uvjetovali ta istraživanja. Kako nam predstoji ljetna sezona i određene manifestacije, neke su
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već održane, neke se tek pripremaju, kao što je naš 55. Filmski festival, zajednički je 
dogovoreno da se ti nalazi privremeno saniraju, zatrpaju, da se ipak omogući jedan kvalitetniji 
pristup Areni, sa manjom vjerojatnošću da se tamo netko ozlijedi. 

Kada govorimo o parku kod Katedrale, u tom segmentu, iako je taj lokalitet bio do 
kraja istražen, obzirom da smo išli u uređenje parka, pri uklanjanju dva stabla, što je bio uvjet 
Konzervatora, pronađeni su novi nalazi, koji do tada nisu bili istraženi, koji defakto vode 
ispod same Katedrale, ispod crkve, uvjet je Konzervatora bio da se izradi projekt statike 
crkve, da se omogućiti zaštita zidova, kako bi se lokalitet mogao istražiti ispod samoga 
objekta. Obzirom na pretpostavku da će radovi jako puno koštati, a za to nismo imali
predviđena sredstva u Proračunu, nismo se mogli upuštati u takve radove, jer kažem još 
jednom, to bi financijski zaista bilo jako, jako skupo i teško bi nam se bilo u to u ovom 
trenutku upuštati.

Kada govorimo o lokalitetu kod crkvice Marije Formoze, to je već dugogodišnje 
omeđeno polje, arheološko parkovno nalazište. Potrebna su značajna sredstva kako bi se taj 
lokalitet do kraja istražio. 
Mogu vam reći da sam kao Gradonačelnik pokušao, obzirom da je baština Grada Pule ujedno
baština naše države, apelirati prema resornom Ministarstvu, kako bi i oni osigurali dio 
neophodnih sredstava za arheološka istraživanja. Mišljenja smo da nije najpoštenije da 
cjelokupni teret uvijek padne samo na investitora, da li je to neko gradsko poduzeće, kao što
je naša Pula Herculanea d.o.o. Pula, koja je morala financirati sve radove pri izgradnji 
obalnog kolektora ili je to gradska uprava, kada se radi o nogostupu kod Arene, parka kod
Katedrale ili o nekoj drugoj javnoj površini.

Što se tiče samog statusa Arene, istina je da je Grad Pula uknjižen kao vlasnik
Amfiteatra. A vezno za zaštitu UNESCO-a, prema informacijama kojima raspolažem, pri 
zadnjoj sanaciji, pri rekonstrukciji Amfiteatra prije dvadesetak godina, nažalost, izgleda, da je 
izgubljena mogućnost da se naš Amfiteatar defakto stavi pod zaštitu UNESCO-a, jer su 
određeni zahvati napravljeni suprotno struci. 

DENIS MARTINČIĆ;
Hvala. Gospodine Zimolo zadovoljni ste odgovorom.

(A. Zimolo: Da).
Riječ ima vijećnica Mirjana Ružnjak. 

MIRJANA RUŽNJAK:
Dobar dan svima !
Nisam planirala se danas javljati sa nikakvim pitanjima, ali obzirom na situaciju kako 

sam danas došla do Gradske palače na sjednicu Gradskog vijeća, jednostavno mi se samo 
pitanje nametnulo, pa bih postavila pitanje gospodinu Gradonačelniku.

Pričamo kako imamo javni gradski prijevoz, kako imamo nesmetanu mogućnost da se 
osobe s invaliditetom koriste s javnim gradskim prijevozom, obzirom da smo dobili 22 
niskopodna autobusa, priče su jedno, mogućnosti su drugo, vjerujem da vi to jako dobro 
znate, iako svi hvalimo niskopodne autobuse, obzirom da pojedine osobe se mogu koristiti 
gradskim prijevozom, ali nažalost ne može se koristiti ni svojim kolicima u našem gradu, jer
je činjenica da gdje god imamo kosine na nogostupima, gdje god imamo stupiće, imamo 
takvih problema da jednostavno te autobuse i kolica ne možemo koristiti, pa bi moje kratko 
pitanje bilo: da li ćemo ikada u ovome gradu, i ako hoćemo, kada omogućiti osobama s 
invaliditetom nesmetano kretanje i normalan suživot, kao i ostali naši građanima, koji imaju 
mogućnosti slobodnog kretanja..

Zahvaljujem.
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DENIS MARTINČIĆ:
Hvala. 
Izvolite gospodine Gradonačelniče, imate riječ.

BORIS MILETIĆ:
Gospođo Ružnjak, zahvaljujem vam se na pitanju. Mislim da smo, kao gradska 

uprava, već poduzeli određene korake. Uredili smo pristupe pisarnici. Krajem godine smo
donirali sredstva za nesmetan pristup Policijskoj upravi. Uredili smo pristupe novo
realiziranim investicijama. Otvoren je javni WC-ea na Karolini. Mislim da nema puno
gradova u našoj zemlji koji se mogu podići takvom kvalitetom. Zaista smo vodili računa o
svim segmentima društva kako bismo imali nesmetan pristup objektima, kako bismo mogli
koristiti javne površine ili određene druge prostorije. Činjenica je da sve nove investicije u 
sebi sadrže sve elemente koji omogućavaju nesmetan pristup svim osobama, pa tako i 
osobama sa invaliditetom. 
Isto tako je činjenica da ćemo se morati svi skupa više založiti i potruditi kako bismo 
postojeće barijere uklonili, ne samo za osobe sa invaliditetom, nego i za sve ostale osobe. 
Vjerujem da je ponekada teško i majkama sa kolicima, nekada i osobama koje se otežano 
kreću, svaki put proći pojedinom ulicom, pojedinom javnom površinom. Nekada to zadire i u 
kulturu ponašanja vozača kako parkiraju svoja osobna vozila, kako se ponašaju u prometu. 
Znam da smo određene korake već učinili, da se pomaci vide i da ćemo zajednički u 
budućnosti sve to unaprijediti. 

DENIS MARTINČIĆ:
Hvala.
Izvolite gospođo Ružnjak, imate riječ.

MIRJANA RUŽNJAK:
Slažem se da su određeni koraci napravljeni i podržavam sve akcije koje ste nabrojali, 

ali jedno je što se priča, a drugo je kako se živi u ovom gradu, pa bih predložila da jednom 
kada budete imali malo vremena da zajedno sa sredstvima javnog informiranja prošećemo s 
jednom ili više osoba u kolicima gradom, pa da vidite kako izgleda to kretanje. Kada parkirate
ispred «Glasa Istre» drugdje nemate mogućnosti da parkirate vozilo za osobe s invaliditetom, 
trebate proći cijelu rivu . Na ćošku gdje su prostorije SUH-a vrši se adaptacija, zbog 
parkiranih kamiona i svega ostaloga, morate napraviti još dodatni đir po saobraćajnici da bi
došli po preko do Foruma. Mislim da bi bilo lijepo da to zajednički obiđemo. Priče su jedno, a 
život u gradu je sasvim nešto drugo. Izdvojite malo vremena, prošećimo malo gradom da 
doista vidite kako to izgleda, pa ćemo možda malo drukčije razgovarati i na sjednici 
Gradskog vijeća o tome, a i inače o ostalim segmentima života u gradu.

Zahvaljujem.

DENIS MARTINČIĆ:
Zahvaljujem. Slijedeći je na redu za postavljanje vijećničkog pitanja gospodin Veljko

Zenzerović. Izvolite, imate riječ.

VELJKO ZENZEROVIĆ:
Lijep pozdrav svima.

Imam jedan upit na tragu pitanja jednog dijela stanovnika Mjesnog odbora Šijana.
Radi se o Dječjem vrtiću Zvjezdice.
Moje je pitanje upućeno pročelniku, gospodinu Neviu Prencu. Zamolio bih ga za odgovor, 
ukoliko ga može odmah dati, ako ne da mi na pitanje odgovori pismeno
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Prema onome što su mi rekli neki roditelji čija djeca pohađaju dječji vrtić Zvijedzice
dobili su na znanje da se taj vrtić zatvara, jer se ide u njegovu dogradnju i rekonstrukciju. Dio
djece, koliko su mi rekli, smješten je po nekim drugim vrtićima, dio djece upućen je u neke 
prostore gdje se nekad nalazio bivši privatni vrtić. Njihovo pitanje glasi: da li je za planirani 
zahvat ishodovana sva potrebna dokumentacija, plansko izvedbena dokumentacija i da li su 
osigurana sredstva za zahvat u prostoru, i ako je sve to tako, kada se može očekivati da će se 
radovi otpočeti, odnosno da li će radovi biti okončani i da li će djeca moći doći u renovirani 
dječji vrtić.
Hvala.

DENIS MARTINČIĆ:
Hvala. 
Gospodine Prec izvolite, imate riječ.

NEVIO PRENC:
Hvala lijepa.
Ukratko ću nešto više reći o tome, iako smo planirali da ubrzo, kada završimo poslove 

koji su u tijeku, obavijestio javnost o poslovima, o stanju u kojem se nalazi projekt. Radi se
rekonstrukciji, dogradnji dječjeg vrtića Zvjezdice, koji će umjesto dvije imati 5 obrazovnih
skupina. Da bi se to moglo ostvariti bilo je potrebno riješiti imovinsko-pravne poslove i 
objediniti četice. Procedura je početa pred nekoliko mjeseci. Mislim da bi ravnateljica, koja 
prisustvuje sjednici, mogla nešto reći. Ovih dane bi to trebalo biti gotovo. Sa suda bi trebale 
doći natrag definirane objedinjene kompletne čestice, jer na cijelom području po tom pitanju 
nešto nije bilo riješeno. Nakon toga ide lokacijska dozvola i sve ostalo po proceduri. U 
Proračunu je osigurano 500.000,00 kuna inicijalnih sredstava, koja će biti prenesena na Dječji 
vrtić kada bude dobivena sva dokumentacija.
Pripreme za premještaj djece se vrše.
Djeca će preći u bivše Dorine cvijetove, koji su već dani na korištenje Dječjem vrtiću Pula. 
Uređuju se prostori kako ne bi bilo nikakvih poremećaja. Pošto roditelji nemaju cjelovite 
podatke koristim priliku upoznati ih da neće biti nikakvih problema, da će djeca biti 
premješteni, a kada budu stvoreni uvjeti, kada bude izgrađen vrtić, imamo i 3 D simulacije, pa 
ćemo to prikazati javnosti kompletno sa dokumentacijom, projektom itd.

Evo vam, ako je to dovoljno za sada.  Hvala.

DENIS MARTINČIĆ:
Hvala. Riječ ima Mario Smilović.
Izvolite, imate riječ.

/L.Bolković: Imam tehničko pitanje vezano…/.

LIVIO BOLKOVIĆ:
Tehničko pitanje je konkretno vezano za govornicu. Mi postavljamo pitanja, a 

govornica je okrenuta prema vijećnicima pozicije. Ne znam zašto je okrenuta prema poziciji, 
a zapravo mi postavljamo pitanja. Ne mora biti okrenuta prema nama, neka bude barem 
okrenuta po sredini.

/Vinko Knez namjestio je govornicu prema sredini/.

MARIO SMILOVIĆ:
Jedno kratko pitanje bih postavio gospodinu Damiru Prhatu.
Zanima me da li je sportska dvorana osnovnih škola i srednje škole na Stoji još

nekome potrebna, jer već godinu i pol dana stoji gotova, a još nije ušla u upotrebu, pa me 
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zanima da li smo stvarno napravili objekt koji nikome nije potreban ili su neki drugi razlozi
što ona još nije u upotrebi. Prije 5 godina kada smo naručivali projekt ravnateljice škola su
vikale da im je sportska dvorana potrebno za jučer, a ne za sutra. Prošle su 3, 4 godine i ta 
sportska dvorana još uvijek nije u funkciji.

DENIS MARTINČIĆ:
Izvolite gospodine Prhat, imate riječ.

DAMIR PRHAT:
Gospodine predsjedniče, gospođe i gospodo vijećnici, dobar večer.
Mislim da ste spomenuli da ste vi naručivali projekte prije nekoliko godina. Upravo ti 

projekti, ti ugovori, su i razlog zašto dvorana odavna nije završena. Mogu vas samo izvijestiti
da je konačno kompletirano Izvješće o izvedenim radovima. Dobili smo i završno Izvješće 
nadzornog inženjera. Očekujemo da ćemo, ja se nadam, tijekom ovoga mjeseca dobiti 
uporabnu dozvolu i da ćemo izvršiti primopredaju objekata.

Evo, toliko. Zahvaljujem.

DENIS MARTINČIĆ:
Hvala. Gospodine Smiloviću imate riječ

MARIO SMILOVIĆ:
Jedan ispravak.
Dvoranu smo možda mi pripremali, ali je gospodin Drandić, dok je bio Gradonačelnik,
potpisao ugovor, a pošto imamo stručne službe mogle su pregledati dokumentaciju i vidjeti da 
li ima nekih nedostataka. Ali, brzina vam nije neka vrlina u rješavanju problema. 

DENIS MARTINČIĆ:
Riječ ima Damir Medančić.

DAMIR MEDANČIĆ:
Dobar večer svima.
Gospodin Mario Smilović me je preduhitrio sa pitanjem.

Imam informaciju da je školska sportska dvorana na Stoji bila zapela oko zamjene plamenika. 
Da li je konačno plamenik nabavljen, jer taj problem traje više od pola godine.

I drugo, vezano na prekoračenje roka da li Grad, bez obzira što je ugovor potpisalo 
Ministarstvo sa izvođačem, obzirom da plaća razliku u cijeni, namjerava poduzeti neke 
korake vezano za naplatu penala zbog jako velikog zakašnjenja.

Nadovezao bih se na odgovor gospodina Gradonačelnika vezano za nogostup kod
Arene. Molio bih ga da pojasni da li smatra da je uzrok zakašnjenju izvršenja radova loše 
potpisan ugovor Grada sa izvođačem. Grad je potpisao ugovor sa glavnim izvođačem u kojem 
je predvidio samo radove postavljanja kamenih ploča sa završnim slojem bez iskopa, a na 
vrijeme se znalo da će biti potrebni do jedan i pol metra iskopi. Glavni izvođač je po mojim 
informacijama prekinuo radove zbog toga što mu ti radovi nisu plaćeni. Po informacijama taj 
posao je trebao biti davno gotov.

Hvala lijepa.

DENIS MARTINČIĆ:
Hvala. Gospodina Prhata pitali ste vezano za plamenike.
Gospodine Prhat, što je s plamenicima ?
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DAMIR PRHAT:
Kao što ste i rekli, jedan od ključnih problema je bio upravo sa plinskom kotlovnicom, 

sa plamenikom. Problem je otklonjen, sve je usklađeno s projektom, izvršene su sve plinske 
probe. Dobiveno je, kao što sam rekao, kompletirano Izvješće o izvedenim radovima. 
Dobiveni su svi potrebni atesti. Pristupit ćemo završnim aktivnostima oko pribavljanja 
uporabne dozvole.

Sigurno je da ćemo vezano za dvoranu sa Ministarstvom vidjeti mogućnosti rješavanja
imovinskih i financijskih problema.

Evo, toliko. Hvala.

DENIS MARTINČIĆ:
Hvala. Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. Odgovorit na drugi dio pitanja.

BORIS MILETIĆ:
Nositelj investicije sportske dvorane na Stoji je Ministarstvo, koje je i provelo javnu

nabavu. Zaključilo ugovore sa izvođačem i ono je to koje je taj posao vodilo. Što se tiče 
financijskih obveza Grada Pule mogu vam odgovorno reći da do sada nisam dopustio da se 
isplati i jedna kuna prema Ministarstvu dok se svi poslovi ne dovrše.

Kada govorimo o nogostupu kod Arene činjenica je da smo predvidjeli sredstva za 
zamjenu ploča, da su radovi bili predviđeni na dubini 30 centimetara, a ne nikakvih metar i 
pol. Činjenica je da je naš ugovor s izvođačem kvalitetan i da će se ispoštovati.

Kada govorimo o arheološkim istraživanjima vrlo dobro znate da se za te radove
sklapaju posebni ugovori sa Arheološkim muzejom, a temeljem naloga kojeg Konzervatorski 
odjel uvjetuje koju je vrstu istraživanja potrebno napraviti, ovisno o danima koji su potrebni 
kako bi se istraživanje okončalo i na kraju krajeva kako Konzervatorski odjel zaključi da je 
potrebno prezentirati nalaze, nakon toga se može nastaviti s radovima. 
Predvidjeli smo sredstva za zamjenu kamenih ploča. Nitko nije planirao kopati tako duboke 
jame, niti ići u cijelu širinu. Međutim, znamo da je to područje Staroga Grada pokraj 
Amfiteatra. Isto tako znamo da kada se neki nalazi nađu da je potrebno istraživati onako kako 
propiše Konzervatorski odjel.
Hvala.

DENIS MARTINČIĆ:
Hvala. Riječ ima vijećnica Loredana Štok.
Izvolite, imate riječ.

LOREDANA ŠTOK:
Dobar dan. Pozdravljam sve prisutne.
Imam dva pitanja koja bih htjela uputiti predsjedniku Gradskog vijeća.
Gospodine predsjedniče Gradskoga vijeća, zanima me tko se krije iza fantomskog

Pododsjeka za informiranje, koji plasira neistine, dezinformacije, neki to kažu laži, u medije i 
sredstva javnog informiranja, bez potpisa i predstavlja se u ime Grada Pule. 
Proširit ću to pitanje i objasnit ću zašto ga upućujem vama. 

U ingerenciji je Gradskog vijeća i vas, kao predsjednika, prvog među jednakima, za 
objektivno i istinito informiranje javnosti, pa vas zato to pitam.
Drugi razlog je što u ingerenciju Gradskog vijeća spada i donošenje Odluke o ustroju gradske 
uprave, pa smatram da ste vi ovlašteni i dužni mi odgovoriti na to pitanje.

To pitam iz razloga što se uz moje ime i prezime, kao vijećnice ovog Gradskoga 
vijeća, od strane tog fantomskog Pododsjeka za informiranje, koje se predstavlja i daje 
informacije u ime Grada Pule, šire i plasiraju konstantno neistine vezane za odlagalište otpada 
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Kaštijun, prozivajući me i pozivajući me da sam politikant po tom pitanju, da govorim 
neistine i da se služim lažima, kada je taj projekt u pitanju.
Podsjetit ću što je netočno. Podsjetiti ću sve prisutne, pa tako i vas, da sam 1998. godine na 
sjednici Gradskog vijeća bila jedina koja se žestoko suprotstavila i raspravljala o mogućnosti 
uopće da Kaštijun postane centralno odlagalište ili kako sam ga nazvala sakupljalište smeća 
Istre, govoreći tada a i sada, da Pula može biti središte istarskoga smeća, ali da ne može biti
središte Istarske županije. Nažalost to i dan danas nije. I podsjetit ću vas isto tako da sam 
konkretno 2002. godine, a pred sobom imam zapisnik sa sjednice Gradskoga vijeća, u
trenutku dok sam bila predsjednica Gradskoga vijeća, u tom svojstvu me se neargumentirano i 
lažno poziva, stavila na sjednicu Gradskoga vijeća, konkretno na 11. sjednici Gradskoga
vijeća za 21. veljače 2002. godine, tematsku sjednicu, koja je trebala dati informaciju o 
odlagalištu otpada Kaštijun kao gradskoga, odnosno pulskoga odlagališta otpada. Niti jednog
trenutka - kao regionalnog odlagališta otpada. Na toj sjednici je donesena jedna odluka 
Gradskoga vijeća, koja nije nikada opozvana, koja je još uvijek na snazi. U kontekstu te 
Odluke donesen je zaključak da se zabranjuje nastavak realizacije projekta odlagališta otpada 
Kaštijun bez prethodne rasprave i odluke Gradskog vijeća Grada Pule. U kontekstu tog 
zaključka koji je i dalje na snazi od 21.02.2002. godine, ja vas pitam:

- da li ćete vi gospodine predsjedniče Gradskog vijeća, kao predsjednik Gradskog 
vijeća, dakle osoba koja je direktno ovlaštena i nadležna za poštivanje odluka Gradskog 
vijeća, bez obzira u kom sazivu, u kojem mandatu je ta odluka donesena, protiv predstavnika 
pulskoga Poglavarstva, konkretno Gradonačelnika i članova Poglavarstva, podnijeti kaznenu 
prijavu zbog činjenice da nisu poštivali tu odluku, jer da su bez rasprave i odluke Gradskoga
vijeća dali određene suglasnosti da se odlagalište otpada Kaštijun pretvori u regionalno
sakupljalište smeća za cijelu Istru, a i šire.

Drugo pitanje, koje se isto tako odnosi na vas, ogovorite molim vas, zbog čega ste 
odgodili prošli petak sjednicu Gradskoga vijeća, uz činjenicu da imamo, eto, hvala ti dragom 
Bogu, živoga i zdravoga vašega potpredsjednika Gradskoga vijeća, koji je ovlašten održati 
sjednicu Gradskoga vijeća i sazvati je, pogotovo održati sazvanu sjednicu Gradskoga vijeća u 
vašoj odsutnosti.

Hvala. 

DENIS MARTINČIĆ:
Na prvo pitanje malo je složeniji odgovor.
Pododsjek ili kako ste ga već nazvali za informiranje je u nadležnosti Upravnog odjela

za lokalnu samoupravu. Međutim, ne znam o kojem se konkretnom tekstu ili sadržaju radi. 
Bilo bi dobro da mi to kažete, pa ćemo odgovoriti u pismenom dijelu, ali bih molio da mi
točno navedete koji je sadržaj, jer stvarno ne znam stvarno o kojem se dijelu teksta radi koji je
nešto lažno govorio o vama ili o vašim aktivnostima.

Što se tiče drugog dijela vezano za odluku Gradskog vijeća, moramo provjerit sve te 
vaše navode, vidjet ćemo o čemu se radi. Sada ne mogu o tome govoriti. 

Pismeno ćemo se očitovati i na prvi dio pitanja.
Što se tiče odgode sjednice Gradskog vijeća, razlog je što sam bio spriječen 

prisustvovati sjednici. Kada sam sazvao sjednicu Gradskoga vijeća nisam znao da ću biti
pozvan na operativni zahvat. Obzirom na važnost tema i sjednice smatrao sam da je nužno da 
budem kao predsjednik Gradskog vijeća prisutan i da vodim tu sjednicu, Nisam dao ovlasti 
potpredsjedniku Gradskog vijeća da odraditi tu sjednicu, jer sam smatrao da neće se bitno 
nikakva šteta desiti da se ta sjednica odgodi za 7 dana. I evo, nije se ništa desilo, imat ćemo 
danas sjednicu i neće biti nikakvih šteta. Naravno, to je sukladno ovlastima koje imam vezano 
za Poslovnik, tako da nikakva šteta ni po pitanu Poslovnika, a ni po pitanjima materije nije
napravljena. 
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LOREDANA ŠTOK:
Iz vašeg sam odgovora zaključila samo jednu stvar, da vi sumnjate u sposobnosti 

svoga potpredsjednika da vodi sjednicu Gradskoga vijeća, jer nije bilo niti jednoga, 
ponavljam, formalno pravno valjanog i objektivno prihvatljivog razloga da se sjednica ne 
održi, pogotovo ne na sam dan sjednice. I sada ću vam reći da bilo tko od nas odsustvuje, evo 
i sada konkretno iz mog kluba vijećnika NGL nema 3 vijećnika, nikome nije palo napamet da 
traži da se odgodi održavanje sjednice Gradskoga vijeća zbog toga, a vi ste gospodine 
predsjedniče, opet ponavljam, samo prvi među jednakima. U vašoj odsutnosti postoji slijedeći 
prvi među jednakima, gospodin Zimolo. Vidimo koliko je pametan i sposoban vas 
zamjenjivati. Prema tome nije bilo niti jednoga valjanoga razloga da odgodite održavanje
sazvane sjednice Gradskog vijeća. Osobno, kao prvo, to doživljavam kao uvredu 
potpredsjednika Gradskoga vijeća, što me jako žalosti, i drugo kao uvredu svih nas vijećnika, 
jer ste nam otkazali sjednicu na sam dan kada je ju je trebalo održati.

Vezano za ovo drugo, niste mi odgovorili na dva dijela pitanja. Suglasna sam da mi 
dadete, lijepo vas molim podrobni pisani odgovor, ali tržim da mi odgovorite tko je taj koji 
predstavlja Pododsjek za informiranje, koja je ta osoba koja se ne potpisuje, ali ima hrabrosti i 
drskosti da se bez potpisa iznosi «jedine istine» ovoga grada. Grad čine svi građani, pa tako i 
ja i svatko od nas. Dakle, hoću ime i prezime te osobe.

/D. Martinčić: Istekle su vam dvije minute/.
Ako išta drugo da bih mogla znati koga da tužim za klevetu. To je pod brojem jedan.

/D. Martinčić: Istekle su vam dvije minute. Ne mogu vam dozvoliti da stalno pričate/.
Izvolite mi odgovoriti da li ćete poduzeti korake i podnijeti kazneni ili ne znam kakvu prijavu 
protiv osoba koje direktno krše zaključak Gradskoga vijeća od 21.02.2002. godine. Ja ću vam 
dati zapisnik, ako hoćete, nije uopće to upitno. 

/Predaje predsjedniku Vijeća zapisnik sa 11. sjednice Gradskog vijeća od 21.02.2002. 
godine/.

U zapisniku vam je dnevni red i Zaključak Vijeća.

DENIS MARTINČIĆ:
Hvala. 

Što se tiče prvog dijela pitanja ja sam već rekao da o svemu ćete dobiti pismeni odgovor.
A što se tiče drugog dijela, opet vezano za sjednicu Gradskog vijeća, osim predsjednika u 
vođenju sjednice sudjeluje i potpredsjednik. Često me potpredsjednik zamjenjuje i nastavlja 
voditi i vodi u određenom djelu sjednicu Vijeća. Ukoliko ne bih bio prisutan potpredsjednik 
bi sam morao cijelo vrijeme predsjedavati i praktički ne bi imao osobu kojega bi ga mogla u 
bilo kojem momentu zamijeniti. Zbog toga jasno je da je otežano i vođenje same sjednice.

Sam broj vijećnika nije bitan. Bitno je, gospođo Štok, da je kvorum. 

Riječ za postavljanje vijećničkog pitanja, kao posljednji, riječ ima vijećnik Bruno Langer.

BRUNO LANGER:
Imam jedno kratko pitanje za gospodina Prhata.
Nakon 7 mjeseci strpljive vožnje i cirkulacije oko grada, kada se famozna rupa kod

Pošte kopala i kada je zatrpana, koštala je između 6 i 7 milijuna kuna, odnosno milijun €, ja 
sam tada rekao na sjednici Gradskog vijeća da je to najskuplja rupa na kugli zemaljskoj i da 
se dogodila jedna nevolja. I ne samo da je rupa zatrpana, nego nije napravljen projekt
sanacije, nije saniran glavni kolektor Pragrande, koji ima profil 2 x 2 metra. Odmah nakon 
asfaltiranja, gospodine Prhat, to vas pitam, pojavila se rupa. Jedan od onih koji idu sa 
Bulevara ka Rivi je prošao, pukao je asfalt, pojavila se nova rupa u rupi od milijun €.
Obzirom da ne postoji projekt sanacije, a da je više od 10 metara oštećen svod
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austrougarskoga kolektora, ja vas pitan, gospodine Prhat, hoćete li vi svojom funkcijom, 
imenom i prezimenom, odgovarati ako se tamo pojavi veća rupa, pa čak čovjek poput mene s 
vozilom propadne unutra u tu rupu. Da li ste vi garant toga i tko može garantirati da se asfalt 
neće otvoriti.
Molim vas lijepo, odgovorite mi na ovo konkretno pitanje.

DENIS MARTINČIĆ:
Hvala. Gospodine Prhat izvolite, imate riječ.

DAMIR PRHAT:
Nisam baš shvatio pitanje, ali dobro. 
Garanciju daje izvođač radova na radove koje su izveli. 

Kada je u pitanju rupa koja se pojavila, to je bila pozicija slijepoga šahta, koje je služilo za
čišćenje kanala Pragrande. Ta sanacija je izvršena prije 30 godina. Očito je pod prometnim 
opterećenjem propustila. Međutim, ono što mene veseli je brzina naše reakcije i sanacija 
nastalih oštećenja. Evo, toliko. Hvala.

BRUNO LANGER:
Dana 21.07. ove godine će biti 39 godina da se čovjek spustio na Mjesec. Znate zašto 

znam ? Jer sam tada imao 20 godina, pa sam zapamtio taj datum. Dakle, čovjek je bio prije 40 
godina na mjesecu, a mi nismo u stanju sanirati rupe po gradu, kamo li nešto velebnoga raditi. 
Zašto ? Na Bulevaru je 15 sanacija izvršeno i stanje je gore nego što je bilo prije. Nemojmo 
klimati glavom. Ja se vozim svaki dan onim smjerom i nikada nisam do sada imao primjedbe 
na te trupe. Građani kupuju nove aute, identificiraju se sa s njima i amortizeri tih njihovih 
makina sada stradaju, pa će se građanima morati plaćati oštete, jer su na cesti rupe. Opasnost 
je kada netko dođe do Pošte da propadne u rupu. Ne daj Bože, ali neka ostane u zapisniku 
zapisano da sam i na to upozorio.
Hvala lijepa. 

DENIS MARTINČIĆ:
Hvala lijepa.
Time smo iscrpili prvu toku dnevnog reda – Vijećnička pitanja..

AD – 2 USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 36. SJEDNICE
GRADSKOG VIJEĆA OD 14.05. 2008. GODINE

Vijeće je bez primjedbi sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 
«SUZDRŽANA» glasa, usvojilo

SKRAĆENI ZAPISNIK
sa 36. sjednice Gradskog vijeća od 14.05.2008. godine.

AD – 3 USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 37. SJEDNICE
GRADSKOG VIJEĆA OD 10.06. 2008. GODINE

Vijeće je bez primjedbi sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA»
glasa, usvojilo

SKRAĆENI ZAPISNIK
sa 37. sjednice Gradskog vijeća od 10.06.2008.
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AD – 4 DONOŠENJE RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANOVA STOŽERA
ZAŠTITE I SPAŠAVANJA GRADA PULE

Predlagatelj za ovu točku dnevnoga reda je Gradsko poglavarstvo Grada Pule.
U ime predlagatelja uvodno obrazloženje je dao VINKO KNEZ, pročelnik Upravnog 

odjela za lokalnu samoupravu.

Vijeće je bez rasprave sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez
«SUZDRŽANIH « glasova, donijelo 

R J E Š EN J E
o imenovanju članova Stožera zaštite i spašavanja Grada Pule.

1. Fabrizio Radin, načelnik Stožera,
2. Denis Stipanov, zamjenik, te za članove Stožera:
3. Klaudio Karlović, Vatrogasna postrojba Pula
4. Marko Oršulić, Policijska uprave Istarske
5. Vinko Knez, član lokalne samouprave 
6. Vladimir Brščić, Pula Hercualnea d.o.o. Pula
7. Anđelka Počekaj, Istarski domovi zdravlja Pula
8. Nejbojša Šverko, predstavnik Državne uprave zaštite i spašavanje
9. Lems Jerin, predstavnik Opće bolnice Pula
10.Renato Peteh, Veterinarska stanica Pula
11. Lucio Tofetti, Lučka kapetanija Pula
12. Dr. Ksenija Družetić Božić, predstavnik hitne medicinske pomoći Pula

AD – 5 DONOŠENJE RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANOVA
ZAPOVEJEDNIŠTVA CIVILNE ZAŠTITE GRADA PULE

Predlagatelj za ovu točku dnevnoga reda je Gradsko poglavarstvo Grada Pule.
U ime predlagatelja uvodno obrazloženje je dao VINKO KNEZ, pročelnik Upravnog 

odjela za lokalnu samoupravu.

Vijeće je bez rasprave sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez
«SUZDRŽANIH « glasova, donijelo 

R J E Š EN J E
o imenovanju članova Zapovjedništva civilne zaštite Grada Pule.

1. Denis Stipanov, zapovjednik
2. Anđelka Počekaj, načelnica, te za članove:
3. Vinko Knez, u ime Grada Pule
4. Marijan Kaurić, u ime Grada Pule
5. Nevija Srdoč, Gradski crveni križ
6. Vladimir Brščić, Pula Herculanea d.o.o Pula
7. Renato Kalac, Državni ured Pazin
8. Ines Krajčak, Služba za zaštitu i spašavanje Istarske županije
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AD – 6 DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU GENERALNOG
URBANISTIČKOG PLANA GRADA PULE

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradsko poglavarstvo Grada Pule.
Uvodno obrazloženje je dao Gradonačelnik Grada Pule BORIS MILETIĆ.

Izvješća nadležnih radnih tijela 
1.Odbora za statut i druge opće akte, podpredsjednik: Veljko Zenzerović
2. Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvoi stambene odnose, predsjednica:

 Latinka Janjanin, vijećnici su dobili na klupe.

Pobliže obrazloženje amandmana na Prijedlog Odluke o donošenju GUP-a Grada Pule na koje 
je Poglavarstvo dalo pozitivno mišljenje, kao i na amandmane na koje je Poglavarstvo dalo
negativno mišljenje, dala je JASMINKA PEHARDA DOBLANOVIĆ, voditeljica Odsjeka za 
prostorno planiranje u Upravnom odjelu za prostorno uređenje
Obrazloženje je dala za slijedeće amandmane:

POPIS AMANDMANA NA PRIJEDLOG ODLUKE O DONOŠENJU GUP-A GRADA 
PULE NA KOJ J POGLAVARSTVO DALO POZITIVNO MIŠLJENJE

KLASA
021-
05/08-01/

PREDLAGATELJ
AM O P I S mišljenje

GP

72 Klub vijećnika ISDF-a AM-1 vidikovac vile pozitivno

73 Klub vijećnika ISDF-a AM–1 povećanje udjela sekundarne namjene u zonama
stanovanja 

pozitivno

74 Klub vijećnika ISDF-a AM–1 Lokacija ribarska koliba pozitivno

80

Klub vijećnikaIDS-DDI, Klub 
vijećnika SDP-a vijećnici HSU-a 
Mario Radić i Neta Žiković, 
nezavisni vijećnici Milenko Subotić i 
Graciele Jurca Ivanov

AM–1 elektromlin pozitivno

AM–2 Valmarin Pozitivno
AM–3 Market na Verudi Pozitivno
AM–4 Novi trgovački centar u industrijskoj zoni Šijana Pozitivno
AM–5 Stanovanje uz max Stoju Pozitivno
AM–6 Valkane – hotel Pozitivno
AM–7 Agroprodukt Pozitivno
AM–8 Lungomare na sjevernom dijelu pulskog priobalja Pozitivno
AM–9 Akvatorij marine na Katarini Pozitivno
AM–10 Rt Mulimenti – uvjeti gradnje Pozitivno
AM–11 Garaža na Katarini Pozitivno
AM–12 Pučko otvoreno učilište-Rižanska Pozitivno

81 Klub vijećnika NGL L. Štok AM–1 Štinjan uz Fažansku cestu Pozitivno

82
Klub vijećnika ISDF-FSDI, Klub
vijećnika NGL L. Štok i vijećnik
D. Medančić

AM–1 Bojoplast - fojbon Pozitivno

87 Damir Medančić, vijećnik HNS-
DSZ-HSS 

AM–1 Dolinka uz TS Pozitivno

88 Marijan Mužinić 
Klub vijećnika SDP-a

AM–1 Mješovita namjena na Valovinama Pozitivno

90 Vijećnik Mario Smilović AM–1 Kuća svjetla na Valsalinama Pozitivno
91 Klub vijećnika ISDF-a AM–1 Zelenika Pozitivno

92 Marijan Mužinić 
Klub vijećnika SDP-a

AM–1 Veli Vrh - uvjeti gradnje Pozitivno
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93 Marijan Mužinić Klub SDP-a AM–1 Veli Vrh – promjena namjene Pozitivno
95 Klub vijećnika NGL L. Štok AM–2 Valdebek – promjena namjene Pozitivno

AM–3 Padulj uz Fažansku cestu Poz-osim 
kč 206/2

AM–4 Valmarin pozitivno
AM–5 Garaža na Katarini Pozitivno

NEGATIVNO MIŠLJENjE GRADSKOG POGLAVARSTVA

75 Vijećnik Mario Smilović AM–1 Vila Vulin negativno

77 Klub vijećnika NGL L. Štok
AM–1 Valmarin

sadržajno AM je ispravno ponovljen pod Klasom:
021-05/08-01/95 – AM 4 koji je prihvaćen

negativno

79 Damir Medančić
vijećnik HNS-DSZ-HSS 

AM–1 Dolinka-na granici s Općinom Medulin negativno

86 Damir Medančić
vijećnik HNS-DSZ-HSS 

AM–1 Monvidal negativno

89 Vijećnik Mario Smilović AM–1 Benzinska pumpa u Šijani negativno

94 Marijan Mužinić
Klub vijećnika SDP-a

AM–1 Štinjan – uvjeti gradnje negativno

95 Klub vijećnika NGL L. Štok AM–1 Štinjan – uvjeti gradnje negativno
AM–3 Padulj uz Fažansku cestu

GP se nije suglasilo s AM 3 u dijelu koji se odnosi
na k.č.206/2 pa se daje na glasanje AM 3 u dijelu
k.č.206/2 k.o. Štinjan

negativno

Amandmani koji su prihvaćeni od strane Gradskog poglavarstva postali su sastavni dio
Odluke o donošenju GUP-a Grada Pule po kojima se nije glasalo. 

U raspravi u prvom dijelu u trajanju od 10 minuta sudjelovali su: LIVIO BOLKOVIĆ, 
u ime Kluba vijećnika ISDF-a, LOREDANA ŠTOK, u ime Kluba vijećnika NGL, MARKO 
MARTINČIĆ, u ime Kluba vijećnika IDS-a, LIVIO BOLKOVIĆ, replika.
U raspravi u trajanju od 5 minuta: LOREDANA ŠTOK, DAMIR MEDANČIĆ, MARIO 
SMILOVIĆ, JASMINKA PEHARDA DOBLANOVIĆ, odgovori na postavljena pitanja.

Zatim je vođena rasprava o amandmanima na koje je Poglavarstvo dalo negativno mišljenje u 
kojoj su sudjelovali predlagači amandmana i predstavnik Poglavarstva, BORIS MILETIĆ, 
koji je ostao pri stavu Poglavarstva o negativnom očitovanju o predloženim amandmanima.

Predsjednik DENIS MARTINČIĆ, daje na glasanje
amandman vijećnika Maria Smilovića pod klasom 75, AM – 1,
na kojeg je Poglavarstvo dalo negativno mišljenje, te nakon glasovanja (prvo glasovanje) 
utvrđuje da je 10 vijećnika glasalo «ZA», 6 vijećnika «PROTIV» i 2 se vijećnika
«SUZDRŽALO» od glasanja, pa konstatira da amandman nije prošao.

Vijećnici oporbe i dio vijećnika HSU-a traže da se utvrdi koliko je vijećnika prisutno u
Vijećnici i da se ponovno obavi glasanje.

Predsjednik DENIS MARINČIĆ vrši prozivku i utvrđuje da su u Vijećnici prisutni:
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Denis Martinčić, Ardemio Zimo, Jadranka Černjul, Kemal Velagić, Marijan Mužinić, Marica 
Vrbanac, Maja Lazar, Viktor Lazarić, Mario Radić, Neta Žiković, Milenko Subotić, Gracijela 
Jurca Ivanov, Vlado Milić, Loredana Štok, Mirjana Ružnjak, Mario Smilović, Livio Bolković, 
Veljko Zenzerović, Bruno Langer, Damir Medančić.

Ponovno se vrši glasanje (drugo glasovanje) i utvrđuje da je za amandman glasalo 10 
vijećnika, pa amandman nije prošao.

Budući je u Vijećnicu došao vijećnik Marko Martinčić, predsjednik Vijeća DENIS 
MARTINČIĆ, ponovno utvrđuje kvorum i konstatira da je u Vijećnici prisutan 21 vijećnik.

Oporba i dio vijećnika HSU i nezavisni, ponovno inzistiraju da se ponovi glasanje pa 
se po treći puta glasa, te nakon glasovanja predsjednik DENIS MARTINČIĆ, utvrđuje da je 

za amandman vijećnika Maria Smilovića pod klasom 75, AM–1
glasalo 11 vijećnika, pa je amandman usvojen.

Nastavilo se glasanje po slijedećim amandmanima na koje je GP dalo negativno mišljenje i 
predsjednik DENIS MARTINČIĆ utvrđuje da
-amandman kluba NGL nositeljice L.Štok pod klasom 77 - Valmarin, predlagatelj povlači.
-Amandman pod klasom ...-79 AM–1, vijećnika Damira Medančića, Dolinka - na granici s 
Općinom Medulin, nije prošao, jer je za amandman glasalo 9 vijećnika.
-Amandman klasa 86, AM-1 Monvidal, predlagač amandmana Damir Medančić, Vijeće nije 
prihvatilo, jer je za amandman glasalo 9 vijećnika. 
-Amandman klasa 89 AM – 1, predlagač amandmana Mario Smilović, Benzinska pumpa u
Šijani, amandman nije prošao, jer je za amandman glasalo 5 vijećnika. 
-Amandman 94 AM – 1, predlagč Marijan Mužinić, Štinjan – uvjeti gradnje, je povukao.
-Amandma 95 AM - 1 Kluba vijećnika NGL nositeljice Loredane Štok, Štinjan – uvjeti
gradnje, nije prošao jer je za amandman glasalo  9 vijećnika. 
-Amandman klasa 95, AM – 3, koji se odnosi se na na katastarsku česticu 206/2 k.o. Štinjan,
predlagatelj povlači.

Nakon toga predsjednik DENIS MARTINČIĆ, daje na glasanje Odluku o donošenju
GUP-a grada Pule zajedno sa usvojenim amandmanima, koji postaju sastavni dio Odluke, te 
nakon glasovanja utvrđuje da je

Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA» glasa, 
donijelo

O D L U K U
o donošenju GENERALNOG URBANISTIČKOG PLANA GRADA PULE

PAUZA OD 19,40 do 19,50 SATI
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AD – 7 DONOŠENJE ODLUKE O LOKACIJAMA I UVJETIMA ZA
ODRŽAVANJE JAVNIH SKUPOVA I MANIFESTACIJA NA
PODRČJU GRADA PULE PRI ODRŽAVANJU KOJIH POSTOJI
MOGUĆNOST PREKORAČENJA DOPUŠTENH RAZINA BUKE

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradsko poglavarstvo Grada Pule.
Uvodno obrazloženje je dao Giordno Škuflić, ovlašteni pročelnik Upravnog odjela za 

prostorno uređenje.

U raspravi u trajanju od 10 minuta sudjelovao je: BRUNO LANGER, u ime Kluba 
vijećnika ISDF-a.

Izvješća nadležnih radnih tijela 
1.Odbora za statut i druge opće akte, potpredsjednik: Veljko Zenzerović
2. Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvoi stambene odnose, predsjednica:
Latinka Janjanin, vijećnici su dobili na klupe.

U raspravi u trajanju od 5 minuta sudjelovali su: LIVIO BOLKOVIĆ, BRUNO 
LANGER, GIORDANO ŠKUFLIĆ, odgovori na postavljena pitanja, DENIS MARTINČIĆ 
za dobacivanja iz klupa dodjeljuje vijećniku Brunu Langeru prvu i drugu opomenu i opomenu
vijećniku Liviu Bolkoviću.

Predsjednik DENIS MARTINČIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasovanje Donošenje
Odluke o lokacijama i uvjetima za održavanje javnih skupova i manifestacija na području
grada Pule pri održavanju kojih postoji mogućnost prekoračenja dopuštenih razina buke, te 
nakon glasovanja utvrđuje da je

Vijeće sa 14 glasova «ZA», 7 glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo

O D LU K U
o lokacijama i uvjetima za održavanje javnih skupova i manifestacija na 
području grada Pule pri održavanju kojih postoji mogućnost prekoračenja dopuštenih
razina buke 

AD – 8 DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O
KOMUNALNOM REDU

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradsko poglavarstvo. 
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za

komunalni sustav i imovinu.

Izvješća nadležnih radnih tijela 
1.Odbora za statut i druge opće akte, podpredsjednik: Veljko Zenzerović
2. Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvoi stambene odnose, predsjednica:
Latinka Janjanin, vijećnici su dobili na klupe.



22

Pošto se nitko nije javio za raspravu predsjednik DENIS MARTINČIĆ, zaključuje 
raspravu i daje na glasovanje Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 
komunalno redu, te nakon glasovanja utvrđuje da je

Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA» glasa, 
donijelo

O D L U K U
o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu

AD – 9 DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA
PRIJEDLOG PRAVILNIKA O UNUTARNJEM USTROJSTVU I
NAČINU RADA PREDŠKOLSKE USTANOVE DJEČJI VRTIĆI
PULA 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradsko poglavarstvo grada Pule.
Uvodno obrazloženje je dao NEVIO PRENC, pročelnik Upravnog odjela za odgoj,
obrazovanje, sport i tehničku kulturu.

Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su dobili na klupe:
1. Odbora za statut i druge opće akte, podpredsjednik: Veljko Zenzerović
2. Odbora za društvene djelatnosti, predsjednica: Graciela Jurca Ivanov, 

U raspravi u trajanju od 10 minuta sudjelovala je: LOREDANA ŠTOK, u ime Kluba 
vijećnika NGL.U raspravi u trajanju od 5 minuta sudjelovali su: MILENKO SUBOTIĆ, 
LOREDANA ŠTOK, DAMIR MEDANČIĆ, BRUNO LANGER, NEVIO PRENC, odgovori
na postavljena pitanja, DENIS MARTINČIĆ. 

Predsjednik DENIS MARTINČIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Donošenje 
Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada
Predškolske ustanove Dječji vrtići Pula, te nakon glasovanja utvrđuje da je

Vijeće sa 14 glasova «ZA», 6 glasova «PROTIV», bez suzdržanih glasova donijelo

Z A K L J U Č A K
o davanju suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu
rada Predškolske ustanove Dječji vrtići Pula

AD – 10 DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA
PRIJEDLOG PRAVILNIKA O UNUTARNJEM USTROJSTVU I
NAČINU RADA PU - IP RIN TIN TIN PULA – POLA 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradsko poglavarstvo Grada Pule.
Uvodno obrazloženje je dao NEVIO PRENC, pročelnik Upravnog odjela za odgoj, 

obrazovanje, sport i tehničku kulturu.

U raspravi u trajanju od 10 minuta sudjelovala je: LOREDANA ŠTOK, u ime Kluba 
vijećnika NGL.
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Izvješća nadležnih radnih tijela 
1. Odbora za statut i druge opće akte, potpredsjednik: Veljko Zenzerović
2. Odbora za društvene djelatnosti, predsjednica: Graciela Jurca Ivanov, vijećnici su dobili na 
klupe.

U raspravi u trajanju od 5 minuta sudjelovali su: MILENKO SUBOTIĆ, LOREDANA 
ŠTOK, replika na izlaganje vijećnika Milenka Subotića, VESNA PETROVIĆ, dopunsko 
objašnjenje.

Predsjednik DENIS MARTINČIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Donošenje 
Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada
PU-IP Rin Tin Tin Pula – Pola, te nakon glasovanja utvrđuje da je

Vijeće sa 14 glasova «ZA», 6 glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova,
donijelo

Z A K L J U Č A K 
o davanju suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu
rada PU-IP Rin Tin Tin Pula – Pola,

AD – 11 DONOŠENJE RJEŠENJA O IMENOVANJU RAVNATELJICE
PREDŠKOLSKE USTANOVE - INSTITUZIONE PRESCOLARE 
RIN TIN TIN PULA- POLA

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradsko poglavarstva Grada Pule.
Uvodno obrazloženje je dao NEVIO PRENC, pročelnik Upravnog odjela za odgoj, 

obrazovanje, sport i tehničku kulturu.
Izvješća nadležnih radnih tijela 

1. Odbora za statut i druge opće akte, potpredsjednik: Veljko Zenzerović
2. Odbora za društvene djelatnosti, predsjednica: Graciela Jurca Ivanov, 
3. Odbora za izbor i imenovanja predsjednik: Viktor Lazarić, vijećnici su dobili na klupe.

U pojedinačnoj raspravi u trajanju od 5 minuta sudjelovao je: MILENKO SUBOTIĆ.

Predsjednik DENIS MARTINČIĆ, zaključuje sjednicu i daje na glasanje Rješenja o 
imenovanju ravnateljice Predškolske ustanove – Instituzione prescolare Rin Tin Tin Pula –
Pola i nakon glasovanja utvrđuje da je

Vijeće sa 13 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 7 «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo

R J E Š E N J E
o imenovanju ravnateljice Predškolske ustanove – Instituzione 
prescolare Rin Tin Tin Pula – Pola

I
/Tamara Brussich, Meduin, Katikulić 86, imenuje se ravnateljicom Predškolske ustanove -
Instituzione prescolare «Rin Tin TIN» Pula – Pola/
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AD – 12 RJEŠENJE O IMENOVANJU RAVNATELJA JAVNE USTANOVE
PULA SPORT

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradsko poglavarstvo Grada Pule.
Uvodno obrazloženje je dao NEVIO PRENC, pročelnik Upravnog odjela za odgoj,
obrazovanje, spot i tehničku kulturu.

Izvješća nadležnih radnih tijela 
1. Odbora za statut i druge opće akte, potpredsjednik: Veljko Zenzerović
2. Odbora za društvene djelatnosti, predsjednica: Graciela Jurca Ivanov, 
3. Odbora za izbor i imenovanja predsjednik: Viktor Lazarić, vijećnici su dobili na klupe.

Vijeće je bez rasprave sa 20 glasova ZA, bez glasa PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova
donijelo

R J E Š E N J E
o imenovanju ravnatelja Javne ustanove Pula Sport 

/Mario Peruško, prof. imenuje se ravnateljem Javne ustanove Pula Sport/

Predsjednik DENIS MARTINČIĆ, zaključio je sjednicu u 21,05 sati. 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE

SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO PREDSJEDNIK
 IVAN KLARIĆ DENIS MARTINČIĆ

Klasa: 021-05/08-01/111
Urbroj:2168/01-01-04-00-0206-08-2
Pula, 11.07.2008


